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Abstract (en)
[origin: WO8701632A1] In a method of horizontal continuous casting with a horizontal or inclined mold (1), and heat treating the casting, which is at
least partially solidified in the mold, the latter is supplied with melt (13) from a furnace or casting box preferably tippable about the center line of the
mold, and via a casting pipe (2), the forward end of which projects into the mold opening. The mold (1) is movable in relation to the pipe (2) and is
rotated continuously or stepwise in one direction or turned reciprocally about its center line. Bridging of solidified melt (13) between the pipe (2) and
the casting skin (20) solidified in the mold (1) is prevented by a repelling electromagnetic force being caused to act in a substantially radial direction
on the melt (13) flowing into the mold (1).

Abstract (fr)
Dans un procédé de coulée horizontale en continu à l'aide d'un moule horizontal ou incliné (1), dans lequel on soumet à un traitement thermique la
pièce coulée qui se solidifie au moins partiellement dans le moule, ce dernier est alimenté en bain de fusion (13) à partir d'un four ou d'un châssis
basculant de préférance autour de la ligne centrale du moule, et via une conduite de coulée (2), dont l'extrémité avant fait saillie dans l'ouverture
du moule. Le moule (1) est mobile par rapport à la conduite (2) et tourne en continu ou par pas dans un sens, ou effectue un mouvement de va-et-
vient autour de sa ligne centrale. La formation de ponts de matières solidifiées (13) entre la conduite (2) et la croûte de moulage (20) solidifiée dans
le moule (1) est empêchée par une force électromagnétique de répulsion agissant dans un sens essentiellement radial sur le bain de fusion (13)
s'écoulant dans le moule.
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